
 Dz-14.0021.1.1.2018 

PROTOKÓŁ NR 220 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

w dn. 03.01.2018 r. 

 

Przewodnicząca w oparciu o listę obecności, stwierdziła prawomocność posiedzenia  

(w załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Anna Moksa. 

Prowadząca obrady przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 219. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie delegowania radnych. 

4. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał.  

5. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

6. Bieżąca korespondencja. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia Komunikaty. 

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 219. 

 

Protokół z posiedzenia Zarządu nr 219 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

3 członków Zarządu. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie delegowania radnych. 

 

1. Uchwała w sprawie delegowania radnych: Marty Tatulińskiej, Marka Sadowskiego 

i Zbigniewa Ulmańca do udziału w spotkaniu w sprawie przeniesienia przejść dla 

pieszych w ul. Sołtysowskiej, które odbędzie się w dn. 09.01.2018 r. u zbiegu ulic: 

Sołtysowskiej i Centralnej w Krakowie. (pismo-znak: IP.455.2.979.017 z dn. 

20.12.2017 r.) 

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu.  

2. Uchwała w sprawie delegowania radnego Jerzego Ciepieli do udziału  

w spotkaniu w sprawie wprowadzenia zakazu wjazdu samochodów ciężarowych  

w ul. Habina, które odbędzie się w dn. 04.01.2018 r. na ul. Podbipięty przy wyjeździe 

w ul. Habina w Krakowie. (pismo-znak: RO.5303.4.166.2017 z dn. 21.12.2017 r.)  

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 3 członków Zarządu. 

 

 

Ad. 4. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał. 

1. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

harmonogramu sesji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny na I kwartał 2018 roku. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

2. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach 

Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 



przyjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

3. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa. 

przyjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

 

Ad. 5. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

 

- sprawa terminu najbliższej sesji zwyczajnej Rady Dzielnicy XIV Czyżyny – 

Przewodnicząca wskazała termin sesji na dn. 17.01.2018 r. godz. 18.00 siedziba rady; 

- sprawa zaproszenia na koncert jubileuszowy Zespołu Pieni i Tańca Nowa Huta; 

- sprawa materiałów informacyjnych nt. „Czas na czyste powietrze”; 

- sprawa braku odbioru końcowego budowy pasa do prawoskrętu z ul. Kłosowskiego do ul. 

Medweckiego; 

- sprawa plakatów dot. dzielnicowych KP VIII; 

- sprawa konkursu literackiego Okno; 

- sprawa konieczności wystosowani pisma do MIM w sprawie deratyzacji przy hangarze 

lotniczym w os.  Pułku Lotniczego.  

 

Ad. 6. Bieżąca korespondencja. 

 

1. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BR.01.0001.6.2017 z dn. 28.12.2017 r. w 

sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na rok 2018. Zd 

wystosuje pismo z odpowiedzią. 

2. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

01.01.2018 r. w sprawie wymiany ławki na ul. Medweckiego. Zd wystosuje email 

do ZIKiT. 

3. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

01.01.2018 r. w sprawie zakończenia budowy ścieżki rowerowej na odcinku od. 

Węzła Ryskiego do Ronda Dywizjonu 308. Zd wystosuje email z odpowiedzią. 

4. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową z dn. 01.01.2018 r. w sprawie 

odbioru zadania dot. budowy pasa prawoskrętu z ul. Kłosowskiego do ul. 

Medweckiego. Zd wystosuje email z odpowiedzią. 

5. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkanki dzielnicy z dn. 

30.12.2017 r. w sprawie zajęć fitness. Zd wystosuje email z odpowiedzią. 

6. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową BR UMK z dn. 0.12.2017 r. w 

sprawie notatki z konwentu. Zd prześle korespondencję do czyżyńskich szkół w 

sprawie obchodów 100lecia odzyskania niepodległości. 

7. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową MOWIS z dn. 29.12.2017 r. w 

sprawie nieodpłatnej pomocy prawnej. 

8. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: KD-01.3031.2.14.15.2017 z dn. 28.12.2017 r 

w sprawie zmian w budżecie 2017 r. 

9. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZIKiT z dn. 21.12.2017 r. w 

sprawie słupków w os. Dywizjonu 303. 

10. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

11.12.2017 r. w sprawie komunikacji w SSE Czyżyny. 

11. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: GS-07.70.2017 z dn. 19.12.2017 r. w sprawie 

przeznaczenia co roku min. 1% budżetu na wykup terenów zielonych. 

12. Zarząd zapoznał się z pismami-znak: BR-03.0020.14.147-150.2017 z dn. 

2.12.2017 r. w sprawie podjętych uchwał. 

13. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową z dn. 02.01.2018 r. w sprawie 

usterki telefonicznej w biurze rady. 



14. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową radnego z dn. 02.01.2018 r. w 

sprawie odbioru budowy pasa prawoskrętu z ul. Kłosowskiego do ul. 

Medweckiego. 

15.  Zarząd zapoznał się z pismem-znak: ST.OIII.500-60/16 z dn. 27.1.2017 r. w 

sprawie porzuconego samochodu w os.  2 Pułku Lotniczego 16. 

16. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: WS-05.6131.1.637.2017.BB z dn. 19.12.2017 

r. w sprawie obwieszczenia dot. usunięcia drzewa w os. Dywizjonu 303 47  

w Krakowie. 

17. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: WS-05.61.31.1.730.2017.BB z dn. 

19.12.2017 r. w sprawie obwieszczenia dot. usunięcia drzewa ul. Jana Pawła II 

190A.   

18. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową MOWIS z dn. 29.12.2017 r.  

w sprawie raportu z ewaluacji budżetu obywatelskiego. 

19. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BP-03.6721.331.2017.JPA z dn. 29.12.2017 r. 

w sprawie intensyfikacji prac nad mpzp dla obszaru „Czyżyny – os. Dywizjonu 

303 i 2 Pułku Lotniczego”. 

20. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: ZEO.DOG.010.18.2017 z dn. 19.12.2017 r. w 

sprawie zmiany nazwy ZEO w Krakowie. 

21. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową z dn. 26.12.2017 r. w sprawie WZ i 

PNB w rejonie ulic: S. Sawickiego, Bieńczycka, Jana Pawła II, Andersa. 

22. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową z dn. 20.12.2017 r. w sprawie 

remontu nakładkowego Medweckiego/Marii Dąbrowskiej. 

23. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: AU-02-1.6733.422.2017.MKD z dn. 

20.12.2017 r. w sprawie hangaru przy ul. S Sawickiego.  

24. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BZ-02.8031.4.39.2017.KTW z dn. 

21.12.2017 r. w sprawie rozkładu godzin pracy krakowskich aptek 

ogólnodostępnych na lata 2018-2020. 

25. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZZM z dn. 28.12.2017 r. w sprawie 

uporządkowania terenu przy źródełku. 

26. Zarząd zapoznał się z protokołem ZIKiT z dn. 22.1.2017 r. w sprawie budowy 

pasa prawoskrętu z ul. Kłosowskiego do ul. Medweckiego. 

27. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: ZZ.16986.17.ZH.52.14.166.KG z dn. 

01.12.2017 r. w sprawie dokumentacji powykonawczej dot. Ogrodu Nowej Huty.  

28. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

17.12.2017 r. w sprawie detektoru smogu w Czyżynach. 

 

Ad. 7.  Sprawy bieżące. 

 

1. Członek Zarządu Regina Zadęcka poruszyła sprawę spotkania z młodzieżą w ramach 

projektu „Uczeń-obywatel”. 

2. Członek Zarządu Michał Franczyk poruszył sprawę umieszczania informacji na www 

dzielnicy. 

3. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz poruszyła sprawę: 

- organizacji spotkania roboczego dot. Czyżyńskiej Akademii Dziennikarstwa; 

- organizacji halowych mistrzostw piłki nożnej w 2018 t.; 

- organizacji akcji: Całe Czyżyny Czytają Dzieciom. 

4. Członek Zarządu Michał Franczyk poruszył sprawę konieczności wystosowania pisma 

do ZZM w sprawie rekultywacji terenu zielonego przy ul. Padniewskiego. 

5. Zarząd omówił sprawę wykazu zadań do realizacji w 2018 r. 

 

Ad. 8.  Oświadczenia Komunikaty. 

 



Brak. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadząca zamknęła posiedzenie o godz. 19:20. 

Czas trwania posiedzenia: 2 h 50 min  

Godz. 16:30-19:20 

Protokołowała:             Przewodniczyła: 

 

  Alicja Ambrozik-Knapczyk                                                             Przewodnicząca 

                    Rady i Zarządu 

   pracownik biura             Dzielnicy XIV Czyżyny   

                              

   Anna Moksa 


